
Hoewel het nog even duurt voordat het seizoen weer gaat beginnen, zijn we als bestuur in 
de afgelopen tijd al erg druk geweest met de voorbereidingen. 

We hebben als bestuur de relatief rustige wintermaanden gebruikt om met elkaar te sparren 
over de toekomst van onze club. We hebben als club te maken met veel uitdagingen. Ons 
ledenaantal is in het afgelopen jaar teruggelopen, terwijl we door de stijging van de energie-
prijzen en stijgende inkoopprijzen voor de kantine wel te maken hebben met significant ho-
gere kosten.  

De verdere verduurzaming van ons park is inmiddels ook in volle gang. Het gehele dak ligt 
inmiddels vol met zonnepanelen en eind februari zullen de huidige CV ketel en boiler vervan-
gen worden door energiezuinige varianten. Daarbij gaan we helemaal mee in de nieuwe 
tijdsgeest en zal onze accommodatie gasloos worden. Met de huidige energietarieven in 
combinatie met ons verbruik zouden we ruim € 8.000 extra kwijt zijn aan energiekosten. We 
verwachten dat we met alle aanpassingen per saldo energie terug zullen gaan leveren waar-
mee we een significante kostenbesparing weten te realiseren voor de club. Het is goed om 
nogmaals te benadrukken dat we deze verduurzamingsmaatregelen in combinatie met de 
LED verlichting alleen hebben kunnen doorvoeren door een goede samenwerking met het 
beachpark. 

Hoewel ik goed besef dat het voor sommige leden nog wat onwennig voelt, brengt de sa-
menwerking met het beachpark ons veel goeds. Naast dat we de verduurzaming hebben 
kunnen doorvoeren, zorgt de aanwezigheid van de handballers en volleyballers ook voor 
meer bedrijvigheid rondom ons park waar we met de kantine ook duidelijk van profiteren. 
Voor komend jaar willen we de banden ook versterken tussen de 3 verenigingen. Zo zullen 
we kijken naar wat gezamenlijke activiteiten en ook hebben verschillende handballers en 
volleyballers aangegeven dat ze graag mee willen draaien in de bardienst. Laten we er met 
elkaar voor zorgen dat iedereen zich welkom voelt op ons park! 

We zijn ook druk bezig om ons ledenaantal weer te laten groeien. Samen met onze nieuwe 
tennistrainer (zie verderop) zijn we druk bezig om ons als club weer meer te profileren. Zo 
zullen we binnenkort voor alle groepen van de Oranje Nassau School een tennisles verzor-
gen tijdens de gymles en zullen meer scholen volgen. Ook zullen we de zomerchallenge dit 
jaar weer oppakken. 

De afgelopen periode hebben we ook gebruikt om de organisatie rondom de club wat meer 
te structureren en ook het aantal betrokken personen verder uit te breiden. Verderop meer 
hierover. 

We hadden een nog openstaande vacature binnen het bestuur na het vertrek van Rudi. Ik 
ben erg blij te kunnen melden dat Mirjam Bezema bereid is om het bestuur te komen verster-
ken. Er zullen maar weinig mensen zijn die Mirjam niet kennen, maar verderop in de nieuws-
brief zal ze zich nog kort voorstellen. Mirjam was al verantwoordelijk voor de kantine com-
missie. Dat zal ze binnen het bestuur blijven doen. 

Als bestuur hebben we ook de eerste stappen gezet om in detail te kijken naar de 
(on)mogelijkheden om 2 padelbanen (of eventueel pickleball banen) aan te leggen. We zijn 
nog op zoek naar enkele enthousiaste leden die het leuk vinden om dit in meer detail uit te 
werken.  

Tot slot, op zaterdag 11 maart staat de NLDoet klusdag op de agenda. Met gezamenlijke 
inspanning willen we het park weer netjes maken zo aan het begin van het seizoen. Vele 
handen maken licht werk, dus geef je snel op!  

 

Van de voorzitter 

Februari 2023 
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Om meer structuur te krijgen binnen de vereniging, werken we op dit moment aan het samenstellen van een aantal 
commissies. Een aantal commissies had al vorm, zoals de kantine– en beheercommissie. Naast deze 2 commissie 
willen we graag de jeugdcommissie en de activiteitencommissie nieuw leven inblazen. De diverse activiteiten en 
jeugdzaken waren niet binnen een commissie belegd en dat willen we nu gaan doen. Mede om daardoor een stuk 
continuïteit te waarborgen, maar misschien nog belangrijker, meerdere mensen betrokken maken binnen onze 
vereniging. Hieronder het gewenste organigram van de vereniging. Op deze manier kun je zien wie je voor welke 
zaken kunt benaderen. Daaronder kort de stand van zaken van de diverse commissies. 

Organigram bestuur STB 

 

De beheercommissie bestaat al lange tijd uit Harry, Bart Zwiers en Thom Boersma. Onlangs is 
de commissie uitgebreid met Rinse ter Veen. Rinse was al enige tijd onderdeel van de onder-
houdsploeg en had onlangs aangegeven graag bereid te zijn om wat meer voor de club te bete-
kenen. We zijn daar erg blij mee! 

 

De voorbereidingen voor het nieuwe seizoen zijn al in volle gang. De komende periode zal met 
name in het teken staan van het klaarmaken van de banen voor het nieuwe seizoen. Daarnaast 
staan er nog wat onderhoudswerkzaamheden van de gebouwen op de rol. De commissie is de 
afgelopen tijd bezig geweest om de mogelijkheden te inventariseren van een elektronisch toe-
gangssysteem voor ons park. Er is veel mogelijk, echter de kosten zijn ook relatief hoog. Sa-
men met het bestuur gaat de beheercommissie in de komende periode kijken wat financieel 
haalbaar is. 

 

Ook heeft de beheercommissie gekeken naar de mogelijkheden om het hekwerk bij baan 3 en 
bij baan 5 omlaag te brengen zodat publiek makkelijker bij deze banen kan kijken. Om dit op 
een nette manier uit te voeren, moeten er vrij hoge kosten worden gemaakt. Ook dit punt zal de 
komende periode met het bestuur worden besproken, waarbij het met name een financiële 
afweging zal worden.  

 

Naast de eerder genoemde verduurzamingsmaatregelen, wordt er binnenkort ook een spoelbak 
geplaatst aan de kant van de beachvelden. De gebruikers van het beachpark kunnen daar hun 
handen en voeten afspoelen zodat er minder verspreiding is van het zand in en rondom de 
accommodatie. De spoelbak is beschikbaar gesteld door AG Solar. Zij hebben tevens de zon-
nepanelen geplaatst en doen de aanpassingen in de warmwater en CV installatie. 

“de mannen die 

zorgen dat de 

banen ieder 

seizoen in een 

prima conditie 

zijn” 
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Beheercommissie 



De kantine-commissie zit binnenkort samen 
met een delegatie van de volleybal vereni-
ging en de handbal vereniging om te bespre-
ken in hoeverre de leden van beide vereni-
gingen ook mee kunnen gaan draaien met de 
bardienst. Dat verlicht enerzijds de druk op 
de vrijwilligers van de tennisvereniging, maar 
het zal ook de verbondenheid vergroten. 

Onze inkoopprijzen zijn in de afgelopen peri-
ode fors gestegen, we zullen in de komende 
periode kijken of we betere prijsafspraken 
kunnen maken met onze leveranciers. 

De kantinecommissie bestaat uit:  Mirjam 
Bezema, Mechteld Ros en Sander Haring.  

We willen in de komende periode de jeugd-
commissie vorm gaan geven. Met het vormen 
van een jeugdcommissie willen we meer 
aandacht creëren voor de jeugd. De jeugd-
commissie zal nauw samenwerken met de 
nieuwe tennistrainer om het aantal jeugdle-
den te laten stijgen en anderzijds om het 
aantrekkelijker te maken voor de bestaande 
jeugdleden. Zou je het leuk vinden om hier 
een rol in te spelen? We hebben je er graag 
bij! Hiervoor kun je rechtstreeks contact op-
nemen via ons mailadres info@stb-
stadskanaal.nl.  

NIEUWSBRIEF  

Kantinecommissie 

Voor de activiteiten-commissie geldt dat er op 
dit moment wordt gewerkt om een commissie 
samen te stellen. Vanuit het bestuur neemt 
Marcel zitting. Ingmar van Dam heeft aange-
geven toe te willen treden. Daarnaast zijn 
een aantal andere (benaderde) leden ook 
geïnteresseerd om eens mee te denken over 
de nieuw te vormen commissie en haar ta-
ken. We kunnen zeker nog 1 of 2 additionele 
mensen gebruiken.   
 

Waar moet je aan denken als het over de 
activiteitencommissie gaat? Dat kan van alles 
zijn. Activiteiten op het gebied van tennis, 
maar ook andere dingen helpen organiseren 
als de openingsdag, sluiting van het seizoen. 
 

Dus als je het leuk vindt om hier wat in te 
betekenen voor de club of als je leuke ideeën 
hebt; laat het dan weten! 

Activiteitencommissie 

Jeugdcommissie 

Aangezien Mirjam kortgeleden is toegetreden tot het bestuur van STB 
stelt ze zich hieronder nog even kort voor. 

 
Ik denk dat velen van jullie mij al wel kennen maar bij deze zal ik mij 
nog even voorstellen.  

 
Mijn naam is Mirjam Bezema en ik ben 46 lentes jong, ik woon met 
mijn 2  dochters Esmee (11 jaar) en Sanne ( 8 jaar)in Stadskanaal. 

Ik heb een relatie met Sander Haring maar wij wonen dus niet samen. 

 
Ik ben in december begonnen als vestigingsmanager voor Eurest 
Catering op het account van de Hanze hogeschool Groningen en 
daarvoor heb ik 13 jaar als horecamanager voor Roompot gewerkt.  

 
Vroeger heb ik altijd veel getennist en 12 jaar geleden heb ik het ten-
nissen weer opgepakt, en sindsdien heb ik les met een vast groepje 
dames en op zondag spelen wij competitie.  

Bij STB ben ik verantwoordelijk voor de kantine en nu zal ik dus ook 
toe treden tot het bestuur.  

Ik hoop jullie allen natuurlijk snel weer op de baan te zien.   

Even voorstellen; Mirjam Bezema 
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Recent hebben we als toernooi commissie bij elkaar gezeten. Het weekend van 1 juli 
staat ons tennispark weer in het teken van het beachtennis toernooi. Mede door de inzet 
van een groot aantal vrijwilligers was het toernooi vorig jaar een groot succes. Ook dit 
jaar doen we weer graag een beroep op jullie! 
 

Het DTT wordt traditioneel weer gehouden in week 34 (20-27 augustus). Dit jaar valt het 
toernooi in de laatste week van de bouwvakantie waardoor mogelijk niet alle vaste ge-
zichten aanwezig kunnen zijn, maar met de inzet van anderen zullen we ook dit jaar de 
organisatie weer rond krijgen. We hebben ook nog kort gekeken naar de mogelijkheden 
om ons toernooi naar een andere week te verplaatsen. We hebben samen met de 
KNLTB (die moet hier goedkeuring voor geven) gekeken naar de mogelijkheden hiertoe.  
 
Rekeninghoudend met de competitie, toernooien van omliggende verenigingen en het 
feit dat we niet beschikken over all-weather banen zijn er feitelijk geen andere opties. 
Het voordeel van het feit dat het toernooi dit jaar in de vakantie valt, is dat een groot 
deel van deelnemers dus vakantie heeft en dus minder op tijd staat; een mooi recept 
voor gezellige tennisavonden tijdens het toernooi. 

 
In de komende tijd gaan we kijken hoe we de clubkampioenschappen dit jaar willen 
inrichten. 

 
De toernooi commissie bestaat op dit uit: Meike Volders, Ingmar van Dam, Remmelt-Jan 
Drent, Ruud Luchjenbroers en Marcel Dries  

 

Toernooicommissie 

“Sportpark de 

Borgen” 
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We willen als vereniging weer proberen te groeien. We hebben daarvoor plannen om o.a. bij scholen lessen te gaan ver-
zorgen, maar ook op andere vlakken willen we actiever worden. Mark Veldmate heeft de afgelopen jaren met veel en-
thousiasme de trainingen binnen onze club verzorgd. We zijn met Mark in gesprek gegaan in hoeverre Mark zou kunnen 
bijdragen aan onze groei ambities. Mark heeft een succesvolle tennis/padel school in Groningen en kan daardoor geen 
tijd vrijmaken om in Stadskanaal op extra dagen les te geven.  

In goed overleg met Mark hebben we in de afgelopen periode gekeken of er andere trainers beschikbaar zijn om samen 
met ons de groeiplannen verder vorm te geven. We zijn in gesprek geraakt met Owen van de Ridder, een tennistrainer 
met veel ervaring die onlangs in de regio is komen wonen. Op basis van de gesprekken met Owen waren we als bestuur 
erg positief. Omdat we Owen nog niet in de praktijk aan het werk hadden gezien en we ook de mening van een deel van 
de leden in de besluitvorming mee wilden nemen, heeft Owen vorige week voor 4 verschillende groepen een tennisles 
gegeven. Daarbij heeft hij 2 jeugdgroepen, een groep dames en een groep heren les gegeven. De reacties waren alle-
maal erg positief! 

De gedachte was dat Mark de lessen op woensdag zou blijven verzorgen en Owen de lessen op de andere dagen, waar-
bij Owen ons ook zou gaan ondersteunen met onze groeiplannen. In verder overleg met Mark, heeft Mark aangegeven 
dat hij zich ook prima zou kunnen vinden als Owen ook de bestaande lessen zou gaan verzorgen zodat Mark zich volle-
dig kan focussen op zijn padel/tennis school in Groningen. Met ingang van het nieuwe seizoen zal Owen dus alle tennis-
lessen gaan verzorgen binnen de club, Mark zal uiteraard de huidige trainingscyclus (tot eind maart/begin april) gewoon 
afronden.  

We zijn als bestuur erg blij dat we met Owen een trainer hebben die samen met ons gaat werken aan onze ambities. 
Zoals al gemeld zal Owen in de komende periode op meerdere scholen een tennisles verzorgen om zodoende tennis 
meer onder de aandacht te brengen bij de jeugd. Daarnaast zal Owen ook periodiek op zondag bij de verschillende 
jeugdteams aanwezig zijn om de jeugd tips te geven. Naast de reguliere lessen, is Owen ook voornemens om een com-
petitietraining te verzorgen voor de competitieteams. 

We zullen binnenkort samen met Owen nog een mail uitsturen met meer informatie omtrent de lessen. Het doel is om 
begin maart alle lessen voor het nieuwe seizoen rond te hebben.  
 
Als bestuur willen we ook langs deze weg Mark enorm bedanken voor zijn inzet voor de club in de afgelopen jaren en zijn 
bereidheid om zich flexibel op te stellen. Uiteraard wensen we hem veel succes in zijn verdere carrière. 

Vanaf 31 maart start de KNLTB Voorjaarscompetitie en dit loopt door het weekend van 9 
juni. Onze club doet mee met een aantal aantal senioren – en junioren teams.  
Vaak zijn het dezelfde teams met dezelfde die meedoen aan de competitie, maar als het je 
leukt lijkt om ook een keer competitie te spelen laat het onze VCL (Remmelt Jan Drent) dan 
weten. In het najaar is er weer een nieuwe competitieronde en dan kunnen we kijken wat de 
mogelijkheden zijn. Alle teams in ieder geval veel succes en plezier!  
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Verkiezingen 

Nieuwe trainer 

Competitie 

Clubhuis STB weer stembureau. 
 

Op woensdag 15 maart 2023 worden 
de Provinciale Statenverkiezingen ge-
houden. Door de Gemeente Stadska-
naal is STB weer gevraagd haar club-
huis beschikbaar te stellen voor het 
stemmen. Deze gehele dag staat in het 
teken van de verkiezingen. Het clubhuis 
is daarom deze dag ook gesloten voor 
overige activiteiten.  

“Provinciale 

Statenverkiezingen” 



Hockeypad 1 

9502 WB Stadskanaal 

STB Stadskanaal 

Agenda (incl toernooien) 

Telefoon: (0599) 613261 

E-mail: info@stb-stadskanaal.nl 

Bezoek ons op onze website 

www.stb-stadskanaal.nl 

12-26 maart Toernooi GSM Nieuw Bui-
nen 

25 maart Openingsdag banen STB 

31 maart Start voorjaarscompetitie 

27 maart tot 2 
april 

Jeugdtoernooi Oude Pekela 

Week van 3 april Geplande start zomerlessen 
tennis 

5-11 juni Toernooi Oude Pekela 

19-25 juni Toernooi Gasselternijveen 

1 en 2 juli Beachtennis toernooi 

3-9 juli Toernooi Musselkanaal 

15 en 16 juli NK Beachhandbal 

17-23 juli Toernooi Nieuwe Pekela 

20-27 augustus Dakpanvervanging Tennis 
Toernooi Stadskanaal 

26 augustus—3 

september 

Toernooi Borger 

4-9 september Toernooi Ter Apel 

27 september—8 

oktober 

Toernooi Onstwedde 

Poiesz Jeugd Sponsor Actie 

Tennisvereniging STB heeft ook dit jaar weer de 
mogelijkheid gekregen om mee te doen met de 
Poiesz Jeugd Sponsor Actie. Bij aankoop van 
bepaalde producten kan men “spaarmunten” 
krijgen. Deze spaarpunten kunnen dan ten gun-
ste van STB in een daarvoor bestemde “buis” 
worden gedeponeerd. Des te meer munten voor 
STB, des te meer financiële bijdrage voor de 
jeugd van onze club.  

 

De actie loopt van 13 februari tot en met 10 
april. Ga dus voor STB af en toe even een 
boodschapje doen bij de Poiesz aan Velingspad 
7 te Stadskanaal 

 

Bij voorbaat dank namens de jeugd van STB. 
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